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Plats och tid Skövde stadshus, Stensättaren, kl. 13.00-16.10 

Deltagande Beslutande Ersättare 

 Ann-Katrin Jönsson (KD) ordf 

Elisabet Eriksson (S) 

Karin Kjellgren (C) 

Rohland Peterson (M) 

Philip Segell (M) 

Håkan Hellberg (S) 

Leif Karlsson (C) 

Emelie Löfgren (S) 

Pontus Lundin (S) 

Jan-Agne Hagström (FP) 

Jan Sandelius (M) 

Jasin Ulama (M) 

 

Övriga deltagande Tjänstemän och fackliga ombud Föredragande 

 Arne Falk, förvaltningsekonom, § 41-42 

Anneli Eliasson, sekreterare 

 

 

Anna-Karin Gustavsson, adm.chef Kavel-

brogymnasiet, § 41 

Christer Berg, restaurangchef, Kavelbro-

gymnasiet, § 41 

Stefan Ljungqvist, adm.chef Västerhöjds-

gymnasiet, § 41 

Anders Ånborg, restaurangchef, Väster-

höjdsgymnasiet, § 41 

Utses att justera Karin Kjellgren  

Underskrifter  

Sekreterare  

 ...................................................................  

Paragrafer 41-44.1. 

 Anneli Eliasson   

Ordförande  

 ..................................................................   
 Ann-Katrin Jönsson  

Justerande  

 ..................................................................   
 Karin Kjellgren  

 

ANSLAG 
Protokollet är justerat.  

 

Organ Utbildningsnämnden   
Sammanträdesdatum 2009-04-23 Anslagsdatum 2009-04-27 
Justeringsdatum 2009-04-27 Överklagningstid till och med 2009-05-18 
Förvaringsplats 
för protokollet Utbildningskontoret, Skövde stadshus 
Underskrift  

 ...................................................................  
 Anneli Eliasson 
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UN § 41 dnr 09/0033-002 

Gemensam köksorganisation i Skövde kommun 

Beslut 

Utbildningsnämnden vidhåller tidigare beslut att avstyrka att förvaltningen ska 

ingå i en samlad köksorganisation för all kommunal måltidsverksamhet. 

Bakgrund 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunfullmäktige beslutar om en 

gemensam kostorganisation vid sitt sammanträde den 4 maj. 

Utbildningsnämnden har idag en kostnadseffektiv och tydlig köksorganisation 

med decentraliserad ledning med personalansvar, liten administrativ överbyggnad, 

hög kompetens och låg personalomsättning. Den kost som serveras är av hög kva-

litet och trivseln på arbetsplatserna är stor. Bakom uttalandet står en enig nämnd 

samt ledningsgruppen, personalen och de fackliga organisationerna inom utbild-

ningsförvaltningen. 

Handlingar 

- Skrivelse från skolledningarna på Kavelbro- och Västerhöjdsgymnasiet 

- KSAU § 98-2009 

- KSAU § 105-2009 

- KS § 84-2009 

- UN § 26-2008 

- UN dnr: 08/0020-040 

- UN § 16-2007 

- UN dnr: 06-141-002 

Delges 

KS 
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UN § 42 dnr 09/0018-002 

Yttrande över Riktlinjer för ekonomi och verksamhetsstyrning 

Beslut 

Utbildningsnämnden lämnar nedanstående yttrande över Riktlinjer för ekonomi- 

och verksamhetsstyrning till kommunstyrelsens arbetsutskott . 

Bakgrund 

Kommunstyrelsens stab har tagit fram ett förslag till riktlinjer för ekonomi – och 

verksamhetsstyrning. Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2009-02-18 att 

remittera riktlinjerna till samtliga nämnder för yttrande. 

Yttrande 

Utbildningsnämnden anser att det är bra att riktlinjer för ekonomi- och verksam-

hetsstyrning med syftet att definiera hur ekonomi- och verksamhetsansvaret är 

fördelat i Skövde kommun tas fram. Det är också positivt att subsidiaritetsprinci-

pen är en utgångspunkt för kommunens styrning och ledning. Principen innebär 

att beslut och befogenheter skall finnas så långt ut i organisationen som det är 

möjligt och lämpligt och att beslut fattas på lägsta ändamålsenliga nivå. Detta stäl-

ler också krav på att delegering av ansvar till samma nivå genomförs. 

Beträffande avsnitt 12 Ekonomimodell anser utbildningsnämnden att det redan i 

dag finns väl definierade och fungerande resultatenheter inom nämndens ansvars-

område där både ansvar och befogenheter är delegerade fullt ut. Samtliga rekto-

rer/administrativa chefer har ansvar för ekonomi, personal, verksamhet, resultat 

etc. Genomgående råder också god budgetföljsamhet inom hela organisationen. 

Med anledning av detta anser inte utbildningsnämnden att det finns anledning att 

införa fiktiva resultatenheter i kommunens driftredovisning fr.o.m. 2010-01-01 

enligt beskrivning och definitioner under avsnittet ekonomimodell. En ekonomi-

modell där en fiktiv intäkt i form av kommunbidrag/näringsbidrag ska redovisas 

kommer att medföra ett administrativt merarbete. Detta stämmer inte heller över-

ens med ett av kommunfullmäktiges mål under mandatperioden ”att se över, 

minska och samordna den kommunala ekonomin”. Vidare kommer det att kräva 

utbildningsinsatser och merarbete med budgetperiodiseringar. För åtskilliga av 

nämndens verksamheter ligger varken intäkter eller kostnader jämt fördelade över 

året, vilket medför att en trovärdig periodisering blir svår att genomföra. Att följa 

upp ekonomi/resultat mot ”0-resultat” i stället för mot budgeterade anslag motive-

rar inte denna förändring. 

Utbildningsnämnden anser inte att föreslagen förändring av ekonomimodellen 

kommer att innebära några förbättringar avseende förvaltningens ekonomi- och 

verksamhetsstyrning. Redan idag föreligger god ekonomisk hushållning och en 

tillfredsställande kostnadskontroll. Om kommun/näringsbidrag införs bör det vara 

upp till respektive nämnd att avgöra på vilken ansvars- och verksamhetsnivå den-

na redovisning ska ske. 
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Utbildningsnämnden ställer sig positiv till avsnitt 16 Resultatöverföring mellan 

åren. Enligt förslaget skall nämnden när den rapporterar in sin internbudget för 

kommande budgetår även rapportera om det ackumulerade överskottet skall an-

vändas. Utbildningsnämnden anser dock att den även under löpande budgetår kan 

begära att få utnyttja det ackumulerade överskottet upp till 0,5 % av nämndens 

budgeterade bruttokostnad. 

Handlingar 

Remissförslag 2009-02-18, KS dnr 08/0339 

Delges 

KS
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UN § 43 dnr 09/0032-002 

Valärende till yrkes- och programråd 

Beslut 

Jan-Agne Hagström (FP) utses till ledamot i yrkes- och programråden för Om-

vårdnadsprogrammet och Estetiska programmet inriktning musik. 

Bakgrund 

Utbildningsnämnden deltar, tillsammans med skolledning, personal, elever och 

representanter från branschorganisationer i yrkesråd, programråd samt pedagogis-

ka råd. Nämnden har två representanter i varje råd. 

Aina Otterberg Sannetorp har avsagt sig sitt politiska uppdrag i utbildningsnämn-

den varför ovanstående vakanser uppkommit. 

Handlingar 

Politisk representation i yrkes- och programråd samt pedagogiska råd 

Delges 

UK-ledningsgrupp, Fronter 
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UN § 44 

Övrig fråga 

44.1. Prislista för lokaluthyrning inom utbildningsförvaltningen 

Leif Karlsson frågar efter prislista för lokaluthyrning inom utbildningsförvaltning-

en. Ärendet togs upp vid utbildningsnämndens sammanträde den 16 juni 2008 men 

återremitterades till handläggaren för samordning med övriga nämnder. Leif K und-

rar när ärendet ska behandlas i nämnden. Ordföranden svarar att frågan tas med till 

nämndens sammanträde i juni. 


